
UU møde 4. december 2023 kl. 16.30-20.00  

 

 

 

Referat: 

Deltagere:  

Ole 
Thøger 
Lisbeth 
Annette 
Niclas 
Anja W 
Maria 
 
 
 
 
 



Årshjul: punkter gennemgås. 
Sponsorbilleder sendes ud fra holdene – Ole sender en julehilsen ud til trænere/managers og minder om 
vigtigheden omkring at vi får genbesøgt sponsorerne.  
Skrabelodder – vi har genereret 107.670 kr. til Kræftens bekæmpelse, klubben har fået 71.780. Der har været 
udfordringer med QR-koder og mobilepay. QR-koder er på vej ud. Ole skriver ud til medlemmerne.  
Bambusa – strømper er udleveret. Salget slutter 13/12 hvor manager gør regnskabet op (dvs. tjekker at 
indbetalinger stemmer overens med returnerede pakker) Ikke solgte strømper skal retur på kontoret senest 
15/12.  
Påskestævner – der forhåndstilmeldes fremadrettet så snart tilmeldinger åbner.  
Opdatering af sponsorkatalog: Gerne et lille arbejdende udvalg er kigger kataloget igennem Annette, Riise 
og Thøger vil gerne sætte sig i sådan et udvalg – Nadja spørges om hun vil deltage (Lisbeth) - 
(Sponsorkataloget sendes rundt til ungdomsudvalget - Maria) 
 

• GOG/Aalborg kampe. Der sendes ud at der skal bruges hjælp til især Aalborg kampen. Herre 2 skal også 
spørges. Maria har møde med Winni 6/12, herefter meldes der ud 
 

• Modtagne fondsmidler – administration. Modtagne fondsmidler administreres fra kontoret. Nadja vil 
gerne hjælpe med til at søge fonde 

 

• Træner/leder-arrangement planlægges 31. maj med et tema. Så får vi taget godt imod nye trænere og 
afsked med de trænere der evt. ikke fortsætter, får gennemgået hvad det er vi vil med sæsonen.  

 

• Kampdag – update. Der mangler herrespillere til at komme og overdrage præmier til kampdagen, Maria 
rykker dem. Der er lidt udfordring i hal B, der mangler speaker. Der er musik i begge haller.  
Maria tjekker om der skal sælges æbleskiver.  

  

• Påskestævner.  
U11+13 er meldt til Brørup Cup 22-24/3, U15-19 er tilmeldt Vejle – U17P, og U19 D/P er på venteliste.  

 

• Ansøgning fonde. Status og muligheder – opfølgning. Der er afdækket i tidligere punkt. 
 

• Kort status-update fra holdene/sportslige ansvarlige 
De sportslige ansvarlige har afholdt møde. Der er dialog i gang med trænere på U15 og opefter ifht. 
næste sæson  
Hos U4-13 vil der være lidt huller, men der er mange gengangere. 
U4 + U5/7 er rigtig mange spillere, U9P mangler spillere. U9D er en del spillere. 
 

• Projekt med kontingentpakke - ønske fra U19D om at der bliver kigget ind på kontingentpakker. Der er 
indkaldt til møde på drengesiden. Det er relevant på de ældste årgange der ønsker at være elite. Det 
løbes i gang på drengesiden, så kan pigesiden evt. hægtes på efterfølgende.  

 

• Kamppåsætning 2. del 14-16/12 
Mette Tesgaard planlægger kampene for 2. halvdel af sæsonen.  

 

• Der skal findes afløser(e) for Jan Rømer, der ikke fortsætter i Ungdommen til næste sæson til følgende 
opgaver:  
Opdatering af hjemmeside 
Etablering af ny sæson på hjemmeside 
Medlems- & træneradministration 



Webshop 
Kontingenttøj – møde med Select/Sportmaster Ole+Thøger 
Specialtøj bestillinger 
SoMe (Facebook / Instagram) 
 
 

• Evt. (bordet rundt) 
- Ole 
- Anja W 
- Lisbeth 
- Thøger 
- Annette 
- Niclas 
- Maria  

           

    

                         
Næste møde 15/1 fra 17.00-20.00 – Maria indkalder  

Jan Rasmussen/ Sportslige ansvarlige inviteres/drengetalent/Nadja (SoMe)??  

 


